
ÒPar t de la nostra feina no �s visibleÓ

Afirma que la seva pres�ncia al govern ha evitat que s'actu�s de manera incorrecta

Proposa que les retallades pressupost�ries no perjudiquin les �rees d'atenci� als

ciutadans menys afavorits

Jordi Bosch a les of icines d'urbanisme de

l'ajuntament. Foto: R. E.

Haver estat soci minoritari del govern amb CiU ha estat una bona

experi�ncia?Pensant en els ciutadans, crec que haurem tret bona

nota. Parlant en clau electoral, en canvi, haver estat el soci

minoritari far� que sigui complicat treure'n un rendiment perqu�

tenint al costat un grup molt m�s gran Ðamb vuit regidors i l'alcaldia,

mentre que nosaltres nom�s som dos regidorsÐ distingir qu� han

fet els uns i qu� han fet els altres es fa dif�cil. Una de les feines

impor tants a Urbanisme no �s tangible i no es pot publicar en un

balan� de gesti� perqu� resulta que �s el que no s'ha fet.Es refereix

a les coses que vost�s han impedit que es fessin?Vull dir que no

s'ha fet cap actuaci� urban�stica de la qual els banyolins se n'hagin

de penedir. S'han aturat i s'han recondu�t projectes de l'anterior

Ajuntament Ðgovernat en solitari per ERCÐ i hem encarat

urban�sticament la Banyoles del futur. La nostra pres�ncia al

govern ha assegurat prendre determinades decisions que d'altra

manera no s'haguessin dut a terme.Qu� hagu�s passat si vost�s no

s'haguessin encarregat de l'�rea d'Urbanisme?El creixement d'una

ciutat no pot ser mai resultat de pressions immobili�ries o

especulatives sense una planif icaci� coherent. Si no hi hagu�ssim

estat nosaltres, segurament s'haguessin encarat les coses de

manera diferent. Per exemple, el projecte de l'espai sota el monestir

contemplat com una sola unitat urban�stica. En la campanya del

2007 els �nics que vam parlar d'urbanisme vam ser nosaltres. ERC

no estava en condicions de fer-ho i CiU hi va passar de puntetes. La Plataforma-PSC vam ser l'�nic par tit que

durant la campanya vam insistir en aquesta q�esti� perqu� v�iem que la situaci� no era bona.En qu� es basar�

el seu programa electoral?El primer que vull dir �s que s'han d'optimitzar recursos. Conv� planif icar i debatre

com volem la Banyoles del futur. Una de les assignatures que t� pendents la ciutat �s ver tebrar els barris de Can

Puig, Canaleta i Mas Palau. El projecte de l'espai sota el monestir ens ha de donar la soluci� a aix�, juntament

amb el pla general. Ser� un proc�s par ticipatiu per tal que una planif icaci� tan transcendent tingui el m�xim

consens possible. Una altra q�esti�, molt a tenir en compte Ði m�s en una �poca de crisiÐ, �s l'atenci� a la gent

menys afavorida econ�micament, evitar que les restriccions pressupost�ries perjudiquin segons quins serveis.

Quant a equipaments, els darrers anys se n'han fet de nous per donar aixopluc a serveis que generalment ja es

donaven i ara caldr� treure'n el m�xim de rendiment, amb la m�xima ef ic�cia i la m�nima despesa, �s clar. S'ha

de continuar amb la reforma del Barri Vell i la seva connexi� amb l'estany.En quin nombre de regidors situen l'�xit

a les eleccions?L'objectiu �s millorar els resultats del 2007, sense posar-nos la f ita d'un nombre concret de

regidors. Som conscients de la situaci� en qu� estem, per� tamb� tenim un bagatge i una experi�ncia de govern.

Farem el possible per aconseguir-ho i haurem de lluitar contra aquella ÒinvisibilitatÓ de la feina feta i sense soroll

que deia abans, hem d'encer tar la f�rmula per donar a con�ixer el nostre discurs i la nostra manera de fer.



Publicat a:

-El Punt Comarques Gironines 10-04-2011 P�gina 14

Font del document:

http://www.elpunt.cat/noticia/ar ticle/3-politica/17-politica/394602-par t-de-la-nostra-feina-no-es-visible.html?piwik_campai

gn=rss&piwik_kwd=mesPol%C3%ADtica&utm_source=rss&utm_medium=mesPol%C3%ADtica&utm_campaign=rss


